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Abstract (en)
In a control device for a fuel injection nozzle of an internal combustion engine, a pressure chamber (18) is provided between an inlet (17) and
a valve seat (4). With the valve seat (4) closed, an injection pressure for the injection nozzle builds up in the pressure chamber (18). In order to
improve the pressure build-up and the pressure compensation, the valve seat (4) is formed by that end of a valve element (2) which is near to the
inlet (17). With the valve seat (4) opened, the pressure chamber (18) is connected to the interior (5) of the valve element (2). The interior (5) is open
to the outlet (13). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Steuereinrichtung für eine Kraftstoff-Einspritzdüse eines Verbrennungsmotors ist ein Druckraum(18) zwischen einem Zulauf(17) und
einem Ventilsitz(4) vorgesehen. Bei geschlossenem Ventilsitz(4) baut sich im Druckraum(18) ein Einspritzdruck für die Einspritzdüse auf. Um den
Druckaufbau und den Druckausgleich zu verbessern, ist der Ventilsitz(4) von dem dem Zulauf(17) nahen Ende eines Ventilkörpers(2) gebildet. Der
Druckraum(18) steht bei geöffnetem Ventilsitz(4) mit dem Innenraum(5) des Ventilkörpers(2) in Verbindung. Der Innenraum(5) ist zum Ablauf(13)
offen.
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